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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült:  1998. decem ber  28-án (hé tfőn) 16,00 órai kezdette l  a "Jó Szerencsét" 
Művelődés i  K özpon tban  m egtar to t t  közmeghal lga tásró l .

Jelen vannak:  Leszkovszki  Tibor  polgármester ,
T örzsök  Károly a lpolgármeste r,  
dr. Feke te  Antal János jegyző,
Pé te r  Is tvánné aljegyző,

dr. Dancsó  Mária  Éva,
D o m o k o s  István,
Fakász  Tamás,
Fazekas  István,
J ám b o r  Attila,
K a tona  Csaba,
Lassú Tamás,
Sajtos  János,
Surányi Pál, 
dr. Szabó Gyula, 
dr. Szőke  László,
Vámosi  Tibor,

T uza  Pálné,  Somogyi J. Lászlóné ,  D rágánné  Fülöp Éva 
i rodaveze tő ,
D om ina  Zsuzsanna  j e gyzőkönyvveze tő  

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Szere te t te l  és t i sz te le tte l  köszön tőm  az é rdek lődő  polgárokat,  

képv ise lő tá rsa imat ,  a hivatal  szakértőit!
Újra  el tel t  egy év, ismét eljött  a decemberi  közmegha l lga tás  ideje.

. \

Napirendi  javaslat:

1.) V á rpa lo ta  Város  Ö nkorm ányza tának  1999. évi kö lt ségvetés i  koncepc ió ja

2.) Az épí te t t  és t e rm észe tes  környezet  á l lapota  Várpa lo tán  1997. augusztus  - 
1998. s zep tem ber  között i  időszakban

3.) Kérdések ,  vé lem ények ,  hozzászó lások
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
A köl tségvetés i  koncepc ió  kia lakításához a Pénzügym in isz té r ium  a helyi 

ö n k orm ányza tok  részére  t á jékoz ta tó t  még nem adott  ki, ezért  a TÁKISZ által 
rende lkezésre  bocsá to t t  - a M agyar  Köztársaság  1999. évi kö l tségve tésérő l  szóló 
tö rvényjavas la t  - k ivonatban  fogla ltak alapján ál l í tottuk össze e lgondolása inka t,  
melyet V árpa lo ta  Város  Önkormányzat i  Képvise lő- tes tü le te  decem ber  17-én 
tárgyalt .

(Az ismertetett előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Átadom a szót  Fazekas  István képvise lő tá rsamnak.

F a z e k a s  István:
Hölgyeim és Uraim! Tisz te le ttel  köszöntőm a közm egha l lga tás  résztvevőit !
Engedjék  meg, hogy ismertessem az épített  és te rm észe tes  kö rnyeze t  ál lapota  

Várpa lo tán  1997. augusz tus  - 1998. szep tember  között i  időszakban tárgyú 
e lő te rjesz tés t ,  melyet a Képvise lő- tes tü le t  december  17-i ülésén tárgyal t .  Ez 
röv id í te t t  vá l tozatban  már  megje lent  a Várpalota i  Újságban, amit most 
tá jékozta tásu l  e lm ondok ,  az is egy rövid í te tt  kivonat.  Aki az egész  anyaggal 
kapcso la tban  többe t  sze re tne  tudni,  az a Polgármeste r i  Hivatal  101-es irodá jában 
bővebb fe lvilágosítás t  kaphat .

Tisz te lt  Hölgyeim és Uraim!
A környeze t  véde lm ének  á lta lános szabályairól  szóló 1995. évi L i l i .  tv. 51. § 

(3) bekezdése  alapján a je len  e lő te rjesz tésben fogla ltak  szer in t  kívánjuk 
tá jékozta tn i  a lakosságo t  a város  környezet i  á l lapotának  a lakulásáról .

(Az ismertetett előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

L e s z k o v s z k i  T;ibor:
Kérdezem ,  hogy az é lh angzo t t  két  napirenddel kapcsola tban  kinek van kérdése ,  

vé leménye?

Amennyiben nincs,  várom egyéb dolgokban a kérdéseiket,  vé leményeiket.

J á m b o r  Atti láné:
Én a d iscózással  kapcso la tosan  szere tnék szólni . A kórházban  is nagyon  sokan 

panaszkodnak ,  hogy nem tudnak  pihenni a nagy hangzavar  miatt.  A pénteki és 
szombati  d iscózás  alatt  nem elég a hangos  zené t  kibírni , hanem még az utána  
köve tkező  tombolás ,  üvöltés ,  károm kodás ,  stb. is borzalmas.  H ogyan  lehet a 
kó rház  melle tt  ezt  m egengedni?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Er re  azt  tudom  mondani ,  hogyha  "normálisan" viszik a discót ,  akkor  az a 

k ö rnyeze t re  kü lönösebben  nem zavaró .  Normális  alatt  azt  értem,  ho g y h a  az előírt
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h a n g erő re  állítják be az erős ítőket ,  az ablakok hangszigete lő  anyaggal  el vannak 
látva és m űködik  a felügyelet .  A gond akkor  kezdődik ,  amikor kinyílnak az 
ablakok,  mert  innen ' kezdve  a discó már nem az engedélyben fogla ltaknak 
megfe le lően  működik .  Az egyetlen egy városi  discónál nincs megoldva,  hogy 
amikor  vége van és az "úri közönség"  elindul hazafelé,  akkor  a cs ikktartó tó l  
kezdve  a kerti bú to ron  keresztül  minden a helyén maradjon. Azt kell azonban 
m o ndanom ,  hogy ezeknek a gyerekeknek 98 % -a  a mi gyerekeink  közül kerül ki, 
és csak 2-3 % az, aki a környező  te lepülésekrő l jön .  Tehá t valahol van egy közös 
fe ladatunk ,  bőven van tenn ivalónk. Ebben egy halvány reményt  látok, hogy az ősz 
fo lyamán az iskolák if júságvédelmi felelősei , a rendőrség  i l letékesei ,  a hivatal 
i l le tékesei ,  a Családsegítő  Szolgála t  és szakem berek  próbáltak  valamit  elindítani. 
E gye té r tek  vele,  hogy a kórházban  fekvő be tegnek  ne legyen már köte lessége  
tűrni és hallgatni  azt,  hogy a környéken megy a fia ta lok szórakozása ,  mert  más a 
s zó rakozás  és más az, amikor  vonulnak  és éjszaka tönkre tesz ik  a környeze t  
nyugalmát.

B u r á n s z k v  István:
Az egyik megjegyzésem arra  vona tkozna ,  hogy a vá rosban folyó m unkák  olyan 

b e fe jeze t lennek  tűnnek.  Pld. a kórházza l  szemben azt  a kis fe ljáró t  szépen 
megcs iná l ták ,  már  csak azt  kellett  volna, hogy a rézsűt mind a két  o ldalon szépen 
k iképezzék .  G ondo lom  nem került  volna sokkal többe,  és eszté tikailag,  
vá roskép i leg  egészen  más lenne.

A másik megjegyzésem ugyancsak a városfe j lesz téssel  kapcsola tos .  A 8-as főút 
mentén  az új benz inkú t  egy szép színfolt ja a városnak , viszont a benzinkút tó l  
Veszprém  felé m enet  mind a két  oldalon  kb. 1-1,5 m-es gaz tenger  volt  az egész 
nyár  fo lyamán.

A b e nz inkú t  mellett i  té r  hasznos í tására  van-e  a városnak  e lképzelése ,  mert  ez 
szin tén  nagyon  ron t ja  a városképet.

I t t  emlí teném meg a kórháznál  a t ra fóház  környékét ,  amely gaz tek in te tében  
hason ló  képet  m u ta to t t  az előbb emlí te ttekhez .

Ha azt  nézem, hogy városunkban  a m unkanélkü l iek  száma nem kevés,  
va lahogyan  nem lehe tne-e  elérni , hogy k ö zm u n k a  formájában ezeket a te rü le teke t  
rendbe tegyék .  Ok sem una tkoznának ,  lenne  ér te lm es  e lfogla lt ságuk és gondo lom ,  
hogy valami jö v e d e lm ü k  is lehetne  ebből.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
E lő sz ö r  az u to lsó  észrevételre  vá laszolnék: Nagyon egyeté r tek  én is ezzel,  

hogy a be jegyze t t  1^,000-1.100 m unkanélkü l inek  egy része rész tvegyen a 
k ö rn y eze t  a lak í tásában  mint közmunkás ,  de ehhez  először  va lahogyan meg kell 
találni  a jog i  utat.

Az E S S O  kút mellett i  te rü le tte l  kapcso la tban :  A Képvise lő- tes tü le t  döntése  
é r te lm ében  1999. augusz tus  1-ig van az E S S O -n a k  jogosu l t sága  és kö te leze t tsége .  
52 millió Ft-ban  h a tá ro z ta  meg a tes tüle t  ennek  a te rü le tnek  az árát , az ES SO  10 
millió Ft fog la ló t  már| letett.  E l fogado t t  beépítés i  te rv  alapján egy ü z le tk ö zp o n t
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lé tesü lhe t  ott park í rozókkal ,  zöld egységekkel  k iegészülve  a testület  je lenlegi 
á l lásfoglalása  alapján. I Folynak most is tá rgyalások az ESSO-val és egy német  
ingatlanközvet í tőve l .  Én remélem, hogy mire az igazi  építési szezon beindul,  
add ig ra  meg tudunk egyezni az egész te rüle t  beépítésére .

A kórház tó l  fölfelé vezető  út menti részü k ia lak í tására  azt tudom válaszolni,  
hogy  ez az út pénz hiányában nem készült  el a mentőá l lomásig ,  de remélem a 
jö v ő  tavassza l  el ju tunk odáig,  hogy ez az út tel jes hosszában elkészül.  Arra 
ígé re te t  tudok  tenni,  hogy a j á rda  mellett i rézsű kia lakítását  mielőbb pótolni  
fogjuk.

Az ESSO -tó l  Veszprém felé vezető út két  oldalán a nagy gazzal kapcsola tban  
azt  tudom  válaszolni,  hogy a köztisztasági rendele t  azt mondja ,  hogy mindenki a 
saját  p laccát maga teszi rendbe, a köz te rü le te t  pedig az önkormányzat .  Az nem 
köz te rü le t ,  így annyit  tudunk tenni,  hogyha  a jogi utat  végig já rtuk,  u tána  
re ndbe te te t jük  és a számlá t pedig benyújtjuk.  De ezt még egyszer hangsú lyozom,  
hogy  csak a megfelelő; eljárás végigkövetése  után tud juk  megtenni.  Tehát  amíg 
nem szó l í to t tuk  fel a tu la jdonos t  a te rü le t  r en d be té te lé re  és ezt hitelt  é rdemlően 
nem tud juk  bizonyítani ,  addig nem tehe tünk  semmit.  M ost  már azt  m ondha tom ,  
hogy  a tu la jdonosoka t  legalább 80 %-ban  ismerjük.

A kó rház  mögött i  t ra fóház  környékén is hogy sok gaz,  ezzel kapcso la tban  azt 
tudom  mondani,  hogy itt a városi á t lagot m eghaladóan  kaszáltak,  sajnos ennyire  
fu to t ta .

C s e n d e s  Géza:
A lakosság  nevében szere te tte l  köszön tőm  a Képvise lő - tes tü le t  tagjait!
E lő sz ö r  azt  sze re tném elmondani ,  hogy az e lőző Képvise lő - tes tü le t  a régi 

m en tőá l lom ás  m ögöt t  nagyon szép fákat ü lte te tt ,  most  meg lehetne  nézni,  hogy 
ebből mos t  hány fa van, mert  a discós f ia ta lok k i tördel ték  őket.  A kukákat  
f e lburoga t ják ,  a 2. sz. Alt. Iskolánál  össze tö rde l ték  a gyönyörű  v irágállványokat.  
Azt  sze re tném  megkérdezn i ,  hogy miér t  nem lehet úgy megszervezn i  a 
r en d ő rség e t ,  hogy pén teken  és szombaton  éjjel jóva l  többen legyenek, mer t  igenis 
nagyon  sok embernek  a kérése,  hogy ekkor  sz igor í tsák  a rendőr i  já rő rszo lgá la to t .

A Szélhely  utcánál  jobb  oldalt  gyönyörűen  megcs iná l ták  az utat,  de k ihagytak  
kb. 20 m-t.  Azt miért  nem csinálták meg?

A lányom ék Csepelen laknak és én rendkívül sérelmezem, hogy ott  is és itt 
V á rpa lo tán  is kell kommunál is  adót  f izetniük. Én elhiszem, hogy rá van szoru lva  
a város ,  de azér t  én nonszensznek  ta r tom,  hogy két kommunális  adót kell a 
g y e rm ekem nek  fizetni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ahány  tu la jdona  van, az annyi adóalap.  Ha itt is és Budapes ten  is van lakása,  

akko r  mindegyik  után kell kommunális  adót f ize tnie.
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Az útnál a 20 m kihagyásával kapcsola tban m ondanám ,  hogy a Közútkezelő  
Felügyele t  nem engedélyezi a 8-asra a csa tlakozást ,  ezé r t  nem lehetet t  az öblöt  
kialakítani és azért  nem lehetet t  lebitumenezni.

S z e d 1 á k F e r e n c :
Nagyon  örvendetes ,  hogy a piacnál gyönyörűen  rend b e te t t ék  a park írozót,  a 

Polgárm es te r i  Hivatal be já ratá ig  is megcs inálták  rendesen , de miért  nem csinálták 
meg az uta t  egészen a piac bejáratá ig ,  gondolom ez már  nem kerül t  volna  sokkal 
többe.

A piac melle tt  lévő k iskocsmák környékén is t iszta g ö d rö s  az út, ha az ember 
kijön a kocsmából nagyon vigyáznia  kell, nehogy ki tö r je  a lábát. Nem igaz, hogy 
nem lehetne  ott  is megcs inálta tn i  az utat.

Tűrhe te t len  ál lapot van a piactéren park írozás  te rén.  Nem lehetne-e  ebben 
valami rende t  te remteni?

A H é tvezé r  u tcában  a ga rázsoknál  is már hét  éve k önyörgünk ,  hogy csinálják 
meg az utat . Meg kellene szélesíteni,  hogy a 8-as útró l  Veszprém felől és 
S zékes fehérvár  felől is be lehessen hajtani, mert  tű rhe te t len  állapot,  ami ott  van. 
Az e rdésze t  ezen a keskeny úton hord ja  le a fákat nagy KAMAZ-okkal ,  és a 
v íze lveze tőke t  is időszerű  lenne már végre  rendesen megcsinálta tn i .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A H é tvezé r  út rendbe té te le  a múlt  évi és az ez évi kö l tségvetésben  is benne volt 

úgy, hogyha  pályázati  pénzt  nyer a testület  az Útalaptól ,  akko r  megcsinálta tjuk.  A 
pá lyáza to t  nem nyer tük  el, a városnak  pedig nincs erre  42 millió Ft-ja. Azt meg 
tudnánk  csinálni ,  hogy  az uta t  lezár juk a ga rázsokná l  és zsákutcává  
nyi lvánítanánk, de így nincs a 8-asra  lejárat .  Most  ez az út a teherkocs ik  
le já rására  nem alkalmas.

Az alsó á teresz  végleges  te rv  szer in t  nem így fog kinézni ,  mert  ezt  a 10-15 t 
tengelynyomású  gépkocs ik  szétverik ,  de a K özüzem i Vállalatot  mint 
ú tü zem el te tő t  nem h ibáz ta tom  azért ,  hogy miért  nem csinál ják meg, mert  pénz 
nélkül csodá t  művelni ők sem tudnak.

A köz  számára  is m ondanám  - mert  ez eddig hiva ta losan  nem hangzo t t  el -, 
hogy a múlt  évben a be lváros-Tési  dombi házhá ló za to t  építő Hoffmann Rt-vel 
kapcso la tban  a te s tü le tnek  volt  egy olyan ál lásfoglalása ,  hogy mivel a munka 
elvégzésével több mint  30 napot  késett ,  ezér t  a sze rződés  érte lmében  a 
végszámlát  csak úgy ír tam alá, ha vállal 5 millió Ft-nyi,  a testüle t  által 
m eg h a tá ro zo t t  munkát.  Ennek  az 5 millió F t -nak  a t e rhé re  végezte  el - a 
K épvise lő - tes tü le t  dön tése  alapján - a park í rozó  aszfa ltozásá t .  Az 5 mill ióba ennyi 
fért  bele. Nincs  e lfe lej tve  az út sem a piacig,  sem a kocsmák előtt  sem, hogyha a 
kocsmából  kijön a magyar ,  akkor  sík úton tudja  folytatn i  döcögős  útját,  de 
egyelőre  mos t  erre  nincs pénz.

A piac előtt i t e rü le t  részben közterü le t ,  ennek rendbe té te le  önkormányzat i  
kö te leze tt ség .
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S á r v á r i  Miklósné:
Tisz te lt  Képvise lő-tes tü le t!
Szere tném m egérdek lődni ,  hogy a Városi Rendőrkap i tányság ,  illetve az Ifjúsági 

Ház sorsa  hogyan alakul a jövőben?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A testületi  ülésen ..felolvastam a megyei rendő rkap i tány  átira tá t ,  miszerint  

megvizsgá lták  az Ifjúsági Házat a BM illetékes építészei  és gazdasági 
szakemberei .  A n agy te rm et  alkalmasnak találják arra,  hogy ráépí tsenek  egy 
szintet ,  amelyben irodák  kia lakí thatók . Ennek már  elkészül t  a megvalósí tha tósági 
tanulm ánya,  amely az ORFK il letékeseinek az asz talán van. Az elvi ál lásfoglalás 
szerin t  1999-2000-ben  átépít ik  maguknak az épülete t ,  c se reépü le tkén t  pedig 
megkapjuk  a je lenlegi kapitányság  épületét  é r tékkü lönböze t  nélkül. Tehá t  úgy néz 
ki, hogy ez fog rea lizá lódni két  éves program kere tén belül.

S z a b ó  László:
A Vasút utcánál a közműfe jlesz tésből kifolyólag 0,5-1 m-rel  keskenyebb lett az 

u tcánk, arról  már nem is beszélve,  hogy t iszta hul lámos , ho lo t t  e lő tte  egyenes 
volt.  K

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K öszönöm  a beje len tésé t ,  meg fogjuk nézni a Városgazdálkodás i  I rodával és a 

tavasszal  majd kijavít juk.

B e r n á t h László:
Inotán  is szépen fo ly tak  az aszfaltozási  munkák, de a Faluház  környékén 

elakadtak.  Kérdezem ,  hogy tervben van-e,  hogy egészen a 8-as útig megcsinálják?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Pi l lanatnyilag nincs rá terv ,  te rmészetesen nem azér t  mert  jó  az út, de jelen 

pil lanatban nincs rá kere t .

B o n c z András:
E lőször  a dem okrác iá ró l  annyit,  hogy a dem okra t ikus  jogállam 

M agyaro rszágon  pap íron  megvan, de a gyakor la tban  sehol sincs, mert  a törvények 
be tar tása  és az esé lyegyen lőségnek  mindenkire  egyformán kellene vona tkozn ia ,  de 
ez sajnos nincs így. M egjegyezném  a parkolással  kapcso la tban  pl. azt,  hogy a 
képviselő  u raknak  pé ldát  kellene  muta tn iuk a lakosságnak ,  akkor  kérdem én, 
hogy milyen jo g o n  ál lnak saját  kocsijukkal a hivatal  elé, amikor  ki van írva,  hogy 
csak a hivatali  gépkocs ik  á llhatnak oda. Én bezzeg  nem ál lhattam oda a 
Traban tommal .  Vagy mindenki  odaál lhasson, vagy akkor  senki sem.

Már májusban kér tem a hivatalban a Szt. István utca 17-19. számú ház előtt  a 
"Parkolni  Tilos!" tábla kihelyezésé t ,  amelyre  ígére te t  is kaptam, de tábla  azóta 
sincs.
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Ugyancsak  a Szt. István utca 17-19. ház  m ögö t t  az ó vodához  levezető  
lépcső fokok  ki vannak; tö redezve ,  e lőbb-utóbb ebből balese t  lesz, ha nem javít ják  
meg.

Szin tén itt az óvodánál már kb. két hónapja  nem égnek a villanyok.

A köz terü le t - fe lügyele t te l  kapcsola tban  annyit  szere tnék  mondani,  hogy jó 
lenne  m os tm ár  o lyan1 jogos í tvány t  adni a köz te rü le t - fe lügye lőknek ,  hogy a 
helysz ínen is b ír ságolhassanak.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A köz terü le t - fe lügye lő  2.000 Ft-ig bün te the t  helyben, akár  n apon ta  t íz szer  is 

m egbün te the t i  ugyanaz t  a személyt ugyanazér t .

B o n c z Géza:
A vízdíjjal kapcsola tban  már többször  m egkérdez tem ,  hogy itt Várpa lo tán  miért  

ilyen magas ,  amikor  milyen jó minőségű víz van, ahol meg egy csomó 
be rendezésen  megy keresz tül  mire megt isztí t ják  és iható lesz, ott mégis olcsóbb. 
Arra ,  hogy  ez miért  van így még soha nem kaptam kielégítő választ.

A másik a ku tyákkal  kapcsola tos  probléma. Nem tudom, hogy miért  nem lehet 
kö te lezn i  a ku tya tu la jdonosoka t  arra,  hogy csak szájkosár ra l  sé tá l ta thassák  a 
kutyáikat,  mert  nagyon kiszámítha ta t lanok. Arról már nem is beszélve,  hogy a 
zö ldöveze tben  és a hom ok o zó k b an  végzik el a dolgukat.  Ennek e l takar í tásá ra  is 
kö te lezn i  kellene gazdáikat.

A köve tkező  amiről szólnék a buszokon  utazó fiata lokkal kapcso la tos .  
E lképesz tő ,  hogy iskolás gyerekek  ü ldögélnek ,  amikor a 60-70 éves idősek  meg 
állnak mel le ttük.  Ez azér t  régen nem így volt,  hogy el tudják nézni a f ia ta lok,  
hogy idős,  kisgyerekes  anyukák áll janak melle ttük.  Ezügyeben is ideje lenne már 
va lamit  tenni.

A szociális  ju t t a tá sokka l  kapcsola tban: E l lenőrz ik -e  azt, hogy tényleg  csak a 
va lóban rászoru l tak  kap ják-e  a segélyeket?  Egyálta lán nyomon kísér ik -e  azt, hogy 
a k i tö l tö t t  adatok  va lóságosak-e?

A költ ségvetés i  koncepc ió  ism er te tésekor  a po lgárm ester  úr e lmondta ,  hogy a 
vá l la lkozók  nagyon nagy te rhe t  viselnek a lakossággal szemben. Én v iszont  úgy 
lá tom, hogy  ezt  az adó t  is a fogyasztó  fizeti meg, mert  a te rmék árában az biz tos ,  
hogy minden adó ber^ne van. A válla lkozó nem a nyereségéből fizeti  az adót,  
hanem az biztos,  hogy  mindent rávernek  a vég term ékre ,  amit aztán a fogyasztó  
fizet  meg.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
M egkérem  Som ogyiné t  annak a ké rdésnek  a megválaszolására ,  hogyan  tö r tén ik  

a segélyezésnél a rászoru l t ság  elvének az érvényes ítése ,  és hogy a beado t t  ada tok  
v is szae l lenőrzése  hogyan  tör tén ik?

S o m o g y i  Lászlóné:
A szociális  tö rvényben  és a képvise lő- tes tü le t i  rendele tben van a rászo ru l t ság  

m egha tá rozva ,  amely , jövede lem hez  kö tö t t .  10 féle segélyezési  fo rm a  van,
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amelyeknél a legkisebb öregségi nyugdíja t  vesszük figyelembe, amely je lenleg 
13.700 Ft. A kére lmezőnek  minden egyes segé lykére lemhez  jövede lem igazo lás t  
kell becsatolni .  Nyilván ezeket lee l lenőr izzük és amennyiben olyan gyanú merül 
fel az ügyin tézőben,  hogy az adatok  nem felelnek meg a valóságnak, akkor 
m eg próbá lnak  utánajárni .  Van arra módunk ,  hogy az Adóhiva ta l tó l  kérjünk 
igazo lás t  mondjuk a válla lkozó jövedelm érő l ,  aki nulla jövede lm et  igazol t  saját 
m agának ,  valamint  arra  van lehetőségünk, hogy a hivatalban az adócsopor tná l  és 
a vá lla lkozási  csopor tnál  meglévő ad a toka t  összevetjük.  Ezenkívül e l lenőrzésre  a 
gyakor la tban  lehe tőségünk  nincs. Azért  m ondom,  hogy a gyakorla tban ,  mert  
lehe tne  rendszeresen!  minden egyes segé lykére lemnél kö rnyeze t tanu lm ányt  
végezni,  és a szom szédoka t  k ikérdezni,  de erre  nincs e legendő emberünk. Éves 
á tlagban  6-8 ezer segélykére lem érkezik,  amelyet  három ügyintéző do lgoz  fel. A 
segé lykére lmek  admin isztrác ió ja  és az egyéb do lgok amik még hozzá  
kapcso lódnak ,  a 3 ügy in tézőnek  a munkaide jé t  te l jességgel kitölti.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A kutyasé tá l ta tás ra  reagálnék  annyiban,  hogy V árpalo ta  Város Önkormányzat i  

K épv ise lő - tes tü le te  által lé t rehozo t t  rende le t  külön paragrafussal  fogla lkozik  
azzal,  hogy csak pórázon  és szá jkosár ral  lehet  u tcán,  köz te rü le teken  kutyát  
sé tá lta tn i .  A köz te rü le t - fe lügye lők  a rende le te t  be nem ta r tóka t  a helyszínen 
azonna l  bünte the t ik ,  de sajnos a 4 fő köz terü le t - fe lügye lő  kevés ezeknek  a 
p rob lém áknak  a megoldására .

Tá jékozta tásu l  m ondanám ,  hogy a minap olvastam a jegyző  úrnak  egy 
je len tésé t ,  hogy a gyepm es te r  ebben az évben a befogo t t  ku tyákból kb. 300-a t  
a l ta to t t  el. Tehá t a fe le lőtlenség a lakosság egy szűk részénél  itt is 
v i s sza tükröződ ik ,  hogy, az állatot  egy darabig  tart ja,  u tána  meg kilöki az utcára.

T ö r z s ö k Károly:
B o n cz  úr beszélt  arról ,  hogy a diákok ülnek az au tóbuszon,  a fe lnőtt  meg áll. 

B iz tos  lá t ta  Boncz  úr is, amikor  r eg ge lenkén t  a 2-3 éves gyerekeke t  viszi az 
anyuka  az óvodába  és a gyereket  leteszi az ülésre,  ő meg áll mellette.  M ár  itt 
válik te rm észe tessé  a gyereknek  az, hogy ő ülhet,  a fe lnőtt  meg álljon.  Én egyszer 
szól tam,  hát  nem volt  köszöne t  benne.

V á m o s i  Tibor:
Nagyon  örü lök  annak, hogy Boncz  úr minden évben ilyen fe lkészült ,  kár,  hogy 

ilyen kevesen vagyunk akik ezeket hall juk.

A vízdíjjal  kapcsola tban  nem én vagyok  biztosan  a legil le tékesebb aki 
leg inkább m agyaráza to t  tud adni,  de azér t  valami közöm végül is a d o loghoz  van, 
m er t  a vízdíj hatósági á rmegál lap í tásába  mint önkormányzat i  képviselő ,  én is 
be leszó lha tok .  Szere tném elmondani,  hogy  lá tsza tra  tényleg úgy néz ki, hogy 
V árp a lo tán  kevés költ séggel lehet jó  m inőségű ivóv ízhez  jutni .  Várpalo tán  poz it ív 
víz van,  ami azt  je lenti ,  hogy az igaz,  hogy  feljön a víz, de csak 5 m-t, és onnan 
még nagyon  sok uta t  meg kell tenni a víznek  és renge teg  veze téket kell kiépíteni 
és felújí tani mire a fogyasz tóhoz  eljut, és azt is tessék figyelembe venni,  hogy 
nem lehet  egy helyről elosztani a vizet  V árpa lo tá ra ,  hanem három helyről,  mert  
nem lehet mindig  ugyanazzal  a nyomássa l adni a vizet  az a lsóvárosban mint pl. a 
Tési dom bon.  Újabb fe jlesz tésekkel és tá ro z ó k  kiépítésével most már  lehetőség
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van arra  is hogy á ram szüne t  esetén generá to rokka l  a be rendezés t  most már akár 
48 óráig is lehet m űköd te tn i ,  amik bizony kemény pénzek. Szerencsére  nincsenek 
itt a té rségben komoly  vízproblémáink,  nem érezzük,  hogy milyen nagy gondot  
okozna  az, ha ne ta lán tán  fél napig vagy egy napig  nem lenne víz. A víznek a 
m inőségé t  is b iz tosítani  kell, ennek fenn ta r tása  é rdekében m eghatározo t t  
időszakokban  víz- és bakteoro lóg ia i  v izsgá la toka t  kell végezni,  ami manapság  már 
ugyancsak  nem egy kis összeg, + a vil lamos energ ia  díjemelés is minden évben 
rá rakód ik  a víz díjára.

Ha valakinek még részle tesebb tá jékozta tó ra ,  eset leg k im uta tásokra  lenne ezzel 
kapcsola tban  szükségé,  az forduljon bizalommal a Bakonykarsz t  Rt. két 
igazgató tanács i  tag jához ,  akik szívesen állnak rende lkezésükre .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K öszönöm .
Hölgyeim és Uraim kíván-e  még valaki szólni?

B o n c z András:  ,
Még azt sze re tném megkérdezni ,  hogy a gázfű tőm ü milyen pénzből épült?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Japán hitelből ,  247 ,5  millió Ft vissza  nem té r í tendő Központ i  

K örnyeze tvédelm i  Alap támogatásbó l  és 4,3 millió Ft önkorm ányza t i  pénzből,  
amennyiér t  a B ányavagyon-hasznos í tó  Rt-től  a te rü le te t  megvet tük.

B o n c z András:
Korábban  arról  volt  szó, hogy aki r á k ö tö t t  a g ázveze ték re  és befizet te  a 

gázcso n k ra  az elő leget ,  az mentesül a kommunál is  adó fizetése alól. A jövőben 
ezt  miért  szünte tik  meg, amikor  az aki rákö tö t t ,  az ezzel a kö rnyeze te t  védi?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Vegyük figyelembe, hogy környeze tvéde lem  címszó alatt  ingyen senkinek 

semmit nem adnak, az hogy kinek van adóm entessége ,  az az adó tö rvényben  pedig 
rögz í tve  van. E szer in t  aki a gázcsonkra  1995. decem ber  31- ig befizet te  az 
e lő leget az öt  évig élvez még adóm entessége t  a kom m unál is  adó fizetése  alól, de 
2001-től már senk inek  nem lesz adóm entessége  aki a gázhozzá já ru lá s t  befizette,  
t ehát  egy év után már  mindenkinek  fizetnie kell.

Hölgyeim és Uraim kíván-e  még valaki szólni?
Amennyiben  nem, ' köszönöm ,  hogy m egt isz te l tek  je len lé tükkel ,  külön 

köszönöm  azoknak ,  akik kérdéseke t  is fe ltet tek.

V alam enny iüknek  k ívánok  a jövő  évre békés ,  bo ldog  új évet és nagyon jó 
egészséget .


